
Opmerkingen op het schetsontwerp van straatcluster 7 

 

Thema Opmerking/vraag Reactie 

Bestrating Bestrating egaliseren. We gaan de bestrating opnieuw leggen. Daarna is deze 
weer egaal. 

Groen Wij kijken vanuit onze woning op de groenperkjes bij Schelf uit.  
Wij willen erg graag meebepalen welke beplanting hier komt.  

In het voorlopig ontwerp doen wij een voorstel voor de 
beplanting. U kunt hierop reageren. 

Groen Minder plantenbakken en op een nieuwe manier groen 
aanbrengen in de wijk. Wanden en daken met groen bekleden 
bijvoorbeeld. Daarnaast pluktuintjes of gemeenschappelijke 
groenten tuintjes aanleggen. 
 
 

We verlagen de verhoogde borders tot straatniveau. Ook 
komen hier randen omheen. Groene gevels en groene 
daken behoren niet tot dit project. De straten zijn te 
smal voor een pluktuin. Daarnaast moet er voor een 
dergelijk initiatief voldoende draagvlak zijn onder de 
bewoners. 

Overig Het voetpad tussen huisnummer 7 en 9 . Hoe wordt dat 
aangepakt? Wat wordt er gedaan met de bielzen die aan de 
zijkant liggen.  

We gaan het pad tot aan de trap opnieuw bestraten. We 
zijn nog aan het kijken wat we met de bielzen doen. 
 
 

Overig Kan er een echte trap gemaakt worden? Een helling is zeker niet 
wenselijk. Dit vanwege kleine kinderen die niet kunnen 
inschatten hoe snel fietsers zijn. De huidige trap komt direct uit 
op het fietspad. Een afsluiting zou veiliger zijn.   

We zijn dit nog aan het onderzoeken.  
 
 
 

Overig We zouden het heel prettig vinden als er gekeken kan worden 
naar de vorm van de bocht Schelf/Schoof. Deze bocht is voor 
ons en vrachtverkeer heel vervelend. In de praktijk staat de 
neus van de vrachtwagen bijna tegen onze schuur aan. Wij 
hebben inmiddels scheuren in de stenen muur door het gewicht 
van de wagen die met regelmaat daar stil staat. Graag wel het 
groenperk behouden.   

We hebben de vorm iets aangepast in het voorlopig 
ontwerp. We hebben de rijcurves gecontroleerd. Dit zou 
voldoende moeten zijn.  
 
 
 
 
 

Overig Woonerf situatie aanhouden. Dit vanwege de veiligheid en 
orde. Het is nu regelmatig al chaos met parkeerders. 

De straat blijft een woonerf. 
  



Overig Bewoners van de Schoof aan de parkzijde de mogelijkheid 
geven om achtertuintjes uit te breiden. 

Deze bewoners worden benaderd.   
 

Overig Rotonde creëren op het kruispunt met de Nielant.  Dit valt buiten dit project.   

Overig Houden jullie rekening met de opslagkorven voor de bladeren 
die vallen tijdens de herfst? 

De gemeente plaatst bladkoren waar daar plek voor is.  
 
 
 
 

Overig Het passeren in de wijk is af en toe wat krap. Wordt in de 
nieuwe plannen de wegen breder of het groen smaller?  

Er is inderdaad weinig ruimte. Dit past ook bij een 
woonerf. Er is geen ruimte voor bredere wegen. We 
willen zo weinig mogelijk groen opofferen. Bredere 
wegen leidt ook tot hogere snelheid. Een enkel knelpunt 
kunnen we misschien verhelpen. Kunt u aangeven waar  
dit het geval is?  

Parkeren Alle parkeerplaatsen opnieuw bestraten of lijnen opnieuw 
aanbrengen. Dit voorkomt dubbel parkeren. Waardoor er meer 
plekken ontstaan.  

We gaan de parkeerplaatsen opnieuw bestraten. Ze 
krijgen een afwijkende de kleur. Ook brengen we een 
markering aan.  

Parkeren Meer parkeerplek. 
 
 
 

Helaas kunnen er niet meer parkeerplaatsen komen. We 
proberen minimaal terug brengen wat er nu ligt. Dit kan 
niet altijd. We willen verstening tegengaan. Daarom 
offeren we geen groen op voor parkeren.  

Parkeren Qua parkeren lijkt optie 2 mij het beste. Wij zijn absoluut tegen 
het vrije parkeren en het opheffen van het woonerf. 

We hebben optie 2 in het ontwerp opgenomen.  
 

Parkeren Maximaal aantal auto's per adres invoeren. Het wordt te druk.  Hier kunnen wij in dit project niks aan doen.  
 



Parkeren Hoeveel parkeerplekken waren in beginsel bedacht bij de 
aanleg van deze wijk en hoeveel parkeerplekken krijgen in de 
nieuwe situatie nu terug? 

De parkeernormen lagen toen veel lager. Hoeveel er 
toen bedacht waren weten we niet. Er komen nu 29 
parkeerplaatsen in Schelf. We hebben een onderzoek uit 
laten voeren. Hieruit blijkt dat de parkeerdruk hoog is. 
Maar er is nog ruimte bij de parkeerplaatsen aan de 
zuidzijde. We hopen dat het duidelijk indelen van de 
parkeerplaatsen ervoor zorgt dat ze beter gebruikt 
worden.   

Verlichting Een lantaarnpaal op de Schoof staat al een jaar scheef. Kan deze 
ook gelijk meegenomen worden met de revitalisering? 

De lantaarnpaal in het groenvak naast Schoof 2 gaan we 
recht zetten.  

 


